
 
 
 

Indkaldelse til skolebestyrelsesmøde den 27. februar 2025 kl. 17:30-20.00         

Deltagere Formand: Anna Louise Damgaard Møller 

Næstformand: Niels-Henrik Holm 

Bestyrelsesmedlemmer: Ayane Hassan, Kamilla Kjørup, Marie Rud Skak-Arnstrup, Jannie Jensen, 
Katrine M. Jakobsen, Natasha B. Bentsen og Cæcilie Nielsen  
Medarbejderrepræsentanter: Andreas Ralund og Lotte Groth Nielsen 

Elevrepræsentanter: Elisa Petersen Eng og Inger Rud Skak-Arnstrup 

Skoleleder: Louise Schaaf 

Viceskoleleder: Anita Kjær Hansen 

Pædagogisk leder for SFO og indskolingen: Margit Brinch 

Mødeleder Anna Louise 

Afbud Elisa, Margit, Ayane, Cæcilie 

Indkalder Formand og skoleleder 

Referent Ledelsen 

 

17.30 - 20.00 Dagsorden  
 

17.30 – 18.00 
(30 min.) 

Besøg fra ny mulig leverandør af skolemad  
Skolens ledelse deltager sammen med os andre i denne del  
Vi prøvesmagte skolemad fra Det Sunde Køkken og besluttede at prøve det af. 
Skolebestyrelsen evaluerer oktober/ november 2025. 
 

Drøftelse  
 

18.00 – 18.30 
(30 min.) 

1) Nyt fra ledelsen 
a) Opdatering på besøget fra Arbejdstilsynet 

Efter skolen havde besøg af arbejdstilsynet og fik påbud er afklaring 
på fliseklæb, air-masters, mistanke om skimmelsvamp og arbejdsstøj. 
Udbedring nu igangsat.  
Det er nu blevet undersøgt og der er ikke asbest i fliseklæb på skolen. 
Det afdækkes om der er skimmelsvamp i den ene drengeidrætshal. 
Der er igangsat opsætning akustiklofter for at reducere arbejdsstøj. 

b) Optagelse i sportsklassen – antal ansøgere og status på 
optagelseskriterier samt kommunens inddragelse i sportsklassen. 
Der er 27 ansøger pr. dd og der afholdes samtaler i disse dage. Det 
nye i år er, at ansøgerne har været til grundtræning før de søger. 
Ved dette års informationsmøde deltog både skoleudvalgsformand og 
skolechef. Skolen ser frem til at møde de nye elever til intro-dag i juni. 

c) Orientering vedr. skolens planlægning af skoleåret  
Der har været en proces med alle medarbejdere (pædagoger og 
lærere) hvor skoleårets planlægning er drøftet under tre temaer. 
1. Møder skoleåret 25/26 
2. Struktur og organisering 
3. Undervisningens indhold 

Vi er nu ved at klargøre til fagfordeling der starter den 8. april 
med et fællesmøde for alle medarbejdere. 
Næste års fagfordeling kommer vi til at fokusere på  

• Aktivitetsfrikvarterer med henblik på at øge trivslen 

Orientering 



• Mulighed for dannelse af smalle teams (få-lærer princip) 

• Resurser til klasselæreropgaven 

• Lærerblokke i skemalægning som øger mulighed for faglig 
fordybelse og temaundervisning. 

18.30 – 18.40 
(10 min.) 

2) Nyt fra medarbejderrepræsentanterne 
Der er blevet bygget om i caféen. Køkkenet er kommet ind i caféen, som 
er blevet Pittens centrum. 
På grund af små årgange kan man se at der er færre medlemmer på 
Pitten. Der er derfor lavet en personalerokade.  
Andreas har deltaget i første møde i opgaveudvalget. 

 

Orientering 

18.40 – 18.55 
(15 min.) 

3) Nyt fra elevrådet 
a) Evt. nyt fra Fælleselevrådet  
b) Status på indsatser ift. Toiletterne. Intet nyt at berette. 
c) Status for postkassen. Der er ved at være en ny hjemmelavet 

postkasse klar. Der er også organiseret en informationstavle til 
elevrådet. 

d) Yderligere tanker om mere bevægelse i undervisningen – hvad kan 
skolebestyrelsen bidrage med og hvordan?   
Det har ikke været drøftet i elevrådet siden sidste møde. 
 

Orientering og 
drøftelse 

18.55 – 19.00 
(5 min.) 

4) Nyt fra forpersonerne 
a) Skolebestyrelsens synlighed på skolens hjemmeside 

Forperson og næstforpersons navne er og mailadresser er kommet på 
skolens hjemmeside. 
Der er fælles skolebetyrelsesmøde den 3. marts på Asgård Skole. 
Ellemarkskolens bestyrelse har indsendt et punkt om mere bevægelse 
i undervisningen.  
 

Orientering og 
drøftelse 

19.00 – 19.15 
(15 min.) 

5) Udsendelse af nyhedsbrev/referat fra Skolebestyrelsen 
a) Hvor ofte, hvem, hvor, indhold og hvordan? 

Vi drøftede om skolebestyrelsen lavet et kort nyhedsskriv i forbindelse 
med skolebestyrelsesmødet.  
Marie påtager sig opgaven. 
  

Drøftelse og 
godkendelse  

19.15 – 19.30 
(15 min.) 

6) Opfølgning på indsatser, som skolens medarbejdere arbejder med ift. 
mere bevægelse i undervisningen.  
 
LS orienterede om at der på skolens KU strategidag samlede vi alle inputs 
fra skolens afdelinger og fagudvalget i idræt udarbejder nu forlag til at 
lave et overblik/ en kanon. (KU - koordinerende udvalg). 
 

Orientering  

19.30 – 19.45 
(15 min.)  

7) Høringssvar (svarfrist 21. marts)  
Maks. 24 elever i dansk og matematik – eventuel ændring af 
tilskudsmodellen 
Vi drøfter forslaget og vurderer, om vi skal udarbejde et høringssvar og i 
givet fald, hvad det skal indeholde og hvem der skriver. Læs derfor gerne 
forslaget inden mødet.  
 
Se vedlagte bilag: Dagsordenspunkt – Maks. 24 elever i dansk og 
matematik – eventuel ændring af tilskudsmodellen. 
 
Ellemarkskolen afgiver ikke høringssvar. 
 

Drøftelse og 
godkendelse  

19.45 – 19.55 
(10 min.) 

8) Skolepatrulje  
a) Skal der ændres på den nuværende form? 

Drøftelse 



Det afklares om skolevejen for Ellemarkskolen fortsat vurderes som 
sikker. Dette er afklaret for et par år siden, og det kan have ændret 
sig. AH undersøger det med forvaltningen. 

19.55 – 20.00 
(5 min.) 

9) Evt. 
Meld gerne eventuelt ind til formand inden mødet og ellers tager vi det på 
dagen. 

Drøftelse 

 

Næste møde: 20. marts 2024 
 

Link til Teams-mappen: Skolebestyrelsen Ellemarkskolen | Generel | Microsoft Teams  
  
 

https://teams.microsoft.com/l/team/19%3Api72kgGdqxc1YEmzargLiDfQGMZ-1qypC0vWMuUXwSY1%40thread.tacv2/conversations?groupId=05dea272-862f-4a6d-9b73-3d98db8b1217&tenantId=ddefb481-c05d-4b26-931b-51a3d3fb2c97

